
ŽUPNIJA TOMAJ
7 VELIKONOČNA NEDELJA in VNEBOHOD

13.05.2024	
PONEDELJEK		
Fatimska	M.	Božja

14.05.2024	
TOREK	
Bonifacij,	škof

KAPELA	ob	
19h

+JOŽA KOVAČ, po namenu iz Kazelj

15.05.2024	
SREDA	
Pahomij,	opat

KAPELA	ob	
19h

+MILENA NABERGOJ, Tomaj 7

16.05.2024	
ČETRTEK	
Janez	Nepomuk,	duh.	muč.

KRIŽ	ob	19h ++ JOŽE, EMILIJA SAMEC, Križ 231

17.05.2024	
PETEK	
Jošt,	duh.	in	puščavnik

KAPELA	ob	
19h

ZA ŽIVE in ++ NOVAK doma in po svetu 
pn Lidije - USA

18.05.2024	
SOBOTA	
Janez	I.,	pp.	in		muč.

19.05.2024	
NEDELJA	

BINKOŠTI	

KAZLJE	ob	
8.30					

TOMAJ	ob	
10h

++ MARIJA, IVAN SERAŽIN, Kazlje 29 

ZA ŽIVE IN POKOJNE ŽUPLJANE 

RAZPORED SV. MAŠ                                                    QR KODA ZA OZNANILA         

Verniki naj bodo 
eno, kakor sta 
Oče in Sin eno 
Iz svetega evangelija po 
Janezu (Jn 17,11-19)


Tisti čas je Jezus 
povzdignil oči k 
nebu in molil: 
»Sveti Oče, ohrani 
jih v svojem 
imenu, ki si mi ga 

dal, da bodo eno 
kakor midva. Dokler sem bil z njimi, sem jih varoval v tvojem 
imenu, ki si mi ga dal. Obvaroval sem jih in nobeden izmed njih 
se ni pogúbil, razen sina pogubljenja, da se izpolni Pismo. Zdaj 
odhajam k tebi, vendar to govorim na svetu, da bodo imeli v 
sebi polnost mojega veselja. Izróčil sem jim tvojo besedo, svet 
pa jih je zasovražil, ker niso od sveta, kakor jaz nisem od sveta. 
Ne prosim, da jih vzameš s sveta, ampak da jih obvaruješ 
hudega. Niso od sveta, kakor jaz nisem od sveta. Posveti jih v 
resnici; tvoja beseda je resnica. Kakor si mene poslal na svet, 
sem tudi jaz njih poslal v svet, in zanje se posvečujem, da bi bili 
tudi oni posvečeni v resnici.«
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VEROUK: REDNO 
Verouk imamo še 14.5., 16.5.; ter  21.5.; in 23.5..  
Otroci prinesite liturgične zvezke v oceno.  
Sklep verouka v nedeljo, 26.5. pri župnijski maši v Tomaju. Podelitev spričeval. 

V mesecu maju vabljeni k otroškim šmarnicam v Križ, VSAK DAN, razen soboto in 
nedeljo ob 18.40. 

V nedeljo 19.5. tradicionalno srečanje bolnih in ostarelih v Vremah ob 16h. Avtobus je na voljo v 
Tomaju ob 14.35. Ustavi tudi v Križu. Pol ure pred mašo prilika za spoved. Mašuje g. Anže Cunk 

V nedeljo, 26.5. srečanje za bralce v Dutovljah ob 15h - srečanje vodi s. Anja Kastelic 
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Duhovna	spodbuda
Jezus ni kjerkoli - je tukaj 

Presenečen sem! To je prva stvar, ki mi jpride na misel, ko prebiram 
besede, ki jih Jezus izreče svojim učencem, preden se dvigne v 
nebesa. Vstali Kristus vztraja pri veri kot načinu, da rešimo svoje 
življenje. In kot preverjanje, ali nekdo resnično verjame ali ne, ni 
vprašanje katekizma, na katera bi odgovorili s kljukico ali kratkim 
odgovorom iz vprašalnika, ampak je nekaj zelo konkretnih in ... 
nemogočih znakov: "... znamenja, ki bodo spremljali tiste, ki 
verujejo: “v mojem imenu bodo izganjali demone, govorili bodo nove 
jezike, jemali bodo kače v roke in, če bodo popili strup, jim to ne bo 
škodovalo; na bolnike bodo polagali roke in ti bodo ozdraveli.”

Na hitro pregledam svojo življenjsko situacijo in se ne spomnim, da 
bi kdaj izvajal eksorcizme (Izganjalca hudiča sem videl samo na TV), 
znam angleško, italijansko, francosko, latinsko in grško pa še nekaj 
besed, kot sta "dober večer" ali "hvala" v drugih jezikov, nikoli se 
tudi nisem ukvarjal s kačami (ki se jih strašno bojim kot Indiana 
Jones), prepričan sem, da če popijem nekaj strupa, bom takoj umrl 
in mislim, da nisem nikogar ozdravil z dotikom, niti sebe ...

Če so to znaki, ki dokazujejo mojo vero in to, da sem rešen, potem 
sem res v slabem položaju in Jezus od mene resnično zahteva 
nemogoče. Ali pa sem morda jaz tisti, ki ne vem za kaj gre? 
Dobesedno sv. pisma ne moremo tako razlagati. Ampak tem 
odlomku je nekaj, kar mi nakazuje, da se morda ne bi smel ustaviti 
pri površju besed zgodbe, ampak bolje razumeti, kaj želi evangelist 
povedati o Jezusovih naukih. Zadnje vrstice odlomka pravijo, da 
Jezus "je bil dvignjen v nebesa na božjo desnico«, hkrati pa da je 
naprej »...deloval z njimi z znamenji...«

Tu je ključ do razumevanja Jezusovih besed. Ko pravimo, da je 
Jezus »povišan«, to pomeni, da njegovi učenci razumejo, da je 
njihov učitelj, ki so ga poznali iz mesa in krvi in ki je prav zato, ker je 
bil pravi človek, zdaj umrl. z vstajenjem v svoji polnosti pokaže, da je 
Bog. Odslej ga ne bodo več imeli »pred seboj«, kot so bili človeško 
vajeni, a tudi ne bo »oddaljen« od njih in nedosegljiv, bo z njimi 
ampak na drugačen način.


Od trenutka, ko je Jezus vstal, dokončno vstopi "v njihovo 
notranjost" in njegova dejanja in besede postanejo njihova 
dejanja in besede. Verovati pomeni sprejeti Jezusa in vsako svojo 
izbiro, potezo in besedo uskladiti z njegovo, tako kot je on 
deloval in govoril. Verovati pomeni, da je je to miselna izbira, ki 
postane konkretna izbira izjemnih dejanj. Kar me je na začetku 
prestrašilo, če vzamem dobesedno (izganjanje demonov, 
govorjenje novih jezikov ... itd.), mi daje namige, kako narediti 
svoje življenje podobno njegovemu, kako celotna skupnost 
vernikov postane znamenje prisotnosti Jezus in ne njegova 
odsotnost.

Tudi jaz lahko preženem demone, če trdo delam, da preženem 
demona bogastva, nepravičnosti, rasizma in moči. Lahko 
govorim nove jezike, ko vsem sporočam evangelij z jezikom 
ljubezni, saj vem, da iskrena ljubezen doseže vse, ne glede na 
kulturo in jezik. Kače zla lahko vzamem v svoje roke, če se 
zavedam svoje krhkosti in skušnjav ter jih skupaj z brati in 
sestrami skušam premagati, ne da bi zatiskal oči. Če je moje srce 
naseljeno z Božjo besedo, me tudi najbolj zastrupljeni človeški 
odnosi s sodbo, zlobo in hudobijo ne bodo povzročili smrti. In 
lahko delam čudeže ozdravljenja srca, ko konkretno skrbim za 
bolne na telesu in duhu, saj vem, da je dobra beseda tako močna 
za srca drugih kot zdravilo.

»Kvalificira vas ne toliko, kdo ste, ampak to, kar počnete,« pravi 
Rachel Dawes Bruceu Waynu v filmu »Batman se začne«. In tudi 
mi se lahko kvalificiramo za vernike in kristjane, ne toliko s tem, 
da to rečemo, da to smo, ampak tako, da to storimo s svojimi 
dejanji, ki postanejo podobna Kristusovim.

Jezus ni v nebesih, ločen od sveta in ljudi. Z vnebohodom v 
nebesa je Jezus dokončno vstopil v svet, med vse tiste, ki 
povsod sprejemajo evangelij in ga spreminjajo v življenje, v 
izjemna konkretna dejanja. Na ta način moje življenje ni le rešeno, 
ampak postane sposobno odrešenja tudi za druge. In to je v 
bistvu pot nove evangelizacije. Biti luč in sol zemlje, kjerkoli smo. 



